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Obec Chotíkov 
Zastupitelstvo obce Chotíkov 
 
 

Zápis 
ze zasedání mimořádného Zastupitelstva obce Chotíkov, 

konaného dne 19. 2. 2019, od 19:00 hodin. 
 
 
Zahájení zasedání Zastupitelstva 
 

Zasedání Zastupitelstva obce Chotíkov (dále též jako „Zastupitelstvo“) bylo 
zahájeno v 19:00 hodin starostkou obce Evou Hirschfeldovou jako „Předsedající“).  
 
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů Zastupitelstva 
(příloha 1) konstatovala, že přítomno je 9 členů Zastupitelstva (z celkového počtu 
všech 15 členů Zastupitelstva), takže Zastupitelstvo je usnášeníschopné  
(§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 
 

* * * 
 
 
Určení ověřovatelů a zapisovatele 
 

Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu pana Milana Hamatu a pí Jitku 
Paterovou a zapisovatelem pí Jitku Řípovou.  K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
občanům. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Chotíkov určuje ověřovateli zápisu pana Milana Hamatu a paní 
Jitku Paterovou a zapisovatelem paní Jitku Řípovou. 

 
Výsledek hlasování:   Pro 9. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 1 bylo schváleno jednomyslně. 

 
 

* * * 
 
 
Schválení programu 
 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou 
předanou členům Zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední 
desce. Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným 
občanům.  
 
P. Blažek navrhuje doplnit program o bod: Zpráva finančního výboru o provedené 
kontrole. 
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P. Haken navrhuje zařadit bod: Nákup nového plátna a dataprojektoru do KZ 
Slavie. 
Předsedající dala hlasovat o doplnění programu o bod navrhovaný p. Blažkem: 
Zpráva finančního výboru o provedené kontrole. 
 
Výsledek hlasování:   Pro 9. Proti 0. Zdržel se 0. 
Návrh byl přijat 
 
Předsedající dala hlasovat o doplnění programu o navrhovaný bod p. Hakenem:   
Nákup nového dataprojektoru a plátna do KZ 
 
Výsledek hlasování:   Pro 9. Proti 0. Zdržel se 0. 
Návrh byl přijat 

 
Předsedající dala hlasovat o doplněném programu jako celku: 

 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Chotíkov schvaluje následující program zasedání: 

 
1. Zpráva o činnosti RO 

2. Dotace pro rok 2019 – areál ZŠ – upřesnění žádosti 

3. Úprava odměn členů výborů 

4. VŘ na těžbu dřeva 

5. Náhrada cestovních výdajů 

6. Zpráva finančního výboru o provedené kontrole 

7. Nákup nového dataprojektoru a plátna do KZ 

8. Diskuse 

 

Výsledek hlasování:   Pro 9. Proti 0. Zdržel se 0. 

Usnesení č. 2 bylo schváleno jednomyslně. 

 
 

* * * 
 

 
Bod 1  
Zpráva o činnosti Rady obce 

 
Místostarostka pí Chottová Dvořáková seznámila přítomné s činností Rady obce  
od 22. 1. 2019 dosud.   
 
P. Blažek se dotázal na výsledek jednání s dodavatelem technologie ČOV firmy OMS 
Walter s.r.o. 
Místostarosta p. Haken sdělil, že doporučení zní tak, že je třeba mechanicky zaslepit 
vzniklý otvor v nádrži a v horizontu dvou až tří let nádrž vyměnit. Případnou reklamaci 
nádrže u dodavatele čov řeší právník obce JUDr. Veber. 
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Bod 2  
Dotace pro rok 2019 – areál ZŠ a MŠ Chotíkov – upřesnění žádosti 
 
Předsedající seznámila zastupitele s přípravou podkladů pro podání žádosti pro 
rekonstrukci areálu ZŠ a MŠ Chotíkov. Vzhledem k návaznosti jednotlivých etap projektu 
a vzhledem k podmínkám dotačního titulu, upřesněných v minulých dnech, navrhuje 
podání žádosti o dotaci MMR v tomto roce pro tyto etapy: 
 

 
1. PŘÍSTAVBA ŠKOLNÍ JÍDELNY A ODBORNÝCH UČEBEN  

budovy ZŠ a MŠ Chotíkov  
dotační titul 2.5 DT 117d8210E – Rekonstrukce a přestavba veřejných budov 
 
(Projekt existuje, obec má stavební povolení; dotace 500tis. – 10mil Kč; dotace max 
70%; dotační titul MMR) 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce souhlasí s podáním žádosti o dotaci na přístavbu školní jídelny 
a odborných učeben v areálu ZŠ a MŠ Chotíkov z dotačního programu MMR 2.5 DT 
117d8210E – „Rekonstrukce a přestavba veřejných budov“. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 9.  Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 3 bylo schváleno jednomyslně.  
 
Vzhledem k tomu, že termín pro vyúčtování dotace je pro daný dotační titul rok 2020, bylo 
by vhodné zahájit i další potřebné kroky k zajištění možné realizace. Místostarostka paní 
Chottová Dvořáková navrhla usnesení: 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce souhlasí s vyhlášením výběrového řízení na zhotovitele 
přístavby školní jídelny a odborných učeben v areálu ZŠ a MŠ Chotíkov.  
 
Výsledek hlasování:  Pro 9.  Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 4 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
Bod 3 
Úprava odměn členů výborů 
 
Předsedající informovala o odchylce, která vznikla při schvalování odměn neuvolněných 
členů orgánů Zastupitelstva na zasedání Zastupitelstva dne 18. 12. 2018, kdy byla 
odhlasována vyšší odměna pro členy výborů a nižší pro zastupitele. Předsedající vyzvala 
zastupitele, zda mají nějaké návrhy na úpravu výše odměn.  
 
Místostarostka Chottová Dvořáková sdělila přítomným, že lze schválit odměny i tak, že je 
možné vyplácet odměny za účast na schůzích výborů, ne pouze měsíčně.  P. Blažek navrhl, 
aby byl tento bod jednání zrušen, aby byl dán zastupitelům větší prostor pro přípravu 
návrhů na úpravu výše odměn.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce ruší tento bod jednání.  
 
Výsledek hlasování:  Pro 9. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 5 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
Bod 4 
Výběrové řízení na těžbu dřeva 
 
Předsedající informovala o proběhlém výběrovém řízení na těžbu dřeva. Vzhledem 
k nízké nabídnuté ceně, která je o cca 180,- Kč za 1 m3 nižší oproti cenám z těžeb 
předchozích doporučuje zrušit výběrové řízení a nové uskutečnit v 3. čtvrtletí 2019. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce ruší výběrové řízení na těžbu dřeva a ukládá starostce 
uskutečnit nové ve 3. čtvrtletí 2019. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 9. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 6 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
Bod 5 
Náhrada cestovních výdajů 
 
Předsedající přednesla návrh na stanovení paušální náhrady cestovného pro služební 
cesty starostky a pro služební cesty lesního správce. Možné paušální náhrady byly 
projednány na schůzi Rady obce. Náhrady cestovného lesního správce činní pravidelně 
v průměru 2500,- Kč měsíčně; doposud vypláceny na základě cestovních příkazů. 
Náhrady cestovného starostky činí v průměru 5000,- Kč měsíčně. Za období listopad a 
prosinec 2018 nebyly náhrady cestovného za uskutečněné služební cesty starostky 
účtovány. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje paušální náhrady cestovného ve výši 2500,- Kč pro 
služební cesty lesního správce vyplácené od 1. 2. 2019 a náhrady cestovného ve výši 
5000,- Kč pro služební cesty starostky vyplácené ode dne 1. 1. 2019. 
 
Výsledek hlasování:  Pro 9. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 7 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
Bod 6   
Zpráva Finančního výboru o provedené kontrole 
 
Předseda Finančního výboru p. Blažek přednesl zprávu o výsledku kontroly Finančního 
výboru dotací obecních spolků za rok 2018 a to HC Chotíkov, FC Chotíkov 1932 z.s., 
Rybářský spolek Chotíkov, Myslivecký spolek Chotíkov, ČSŽ Chotíkov, FC Chotíkov 1932, 
zájmové sdružení, SDH Chotíkov. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu Finančního výboru o kontrole čerpání 
dotací obecních spolků s tím, že po prošetření závad bude definitivní závěr 
předložen na příštím zasedání. 
  
Výsledek hlasování:  Pro 9. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 8 bylo schváleno jednomyslně.  
 
 
Bod 7 
Nákup nového dataprojektoru a plátna do kulturního zařízení Slavie   
 
P. Haken informoval o stavu dataprojektoru a plátna používaného ve Slavii. Jako možné 
řešení by bylo vhodné do kulturního zařízení pořídit závěsné promítací plátno a též 
dataprojektor pevně zavěšený na stropě. Plátno používané v současné době je na hranici 
životnosti a taktéž přenosný dataprojektor již nevyhovuje. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup dataprojektoru a plátna do kulturního 
zařízení Slavie a ukládá p. Hakenovi připravit specifikaci pro zadání výběrového 
řízení a Radě obce ukládá výběrové řízení uskutečnit.  
 
Výsledek hlasování:  Pro 9. Proti 0. Zdržel se 0. 
Usnesení č. 9 bylo schváleno jednomyslně. 
 
 
Bod 8 
Diskuse 
 
Předsedající informovala o stavu na stavbě v areálu ZŠ: 
Kotelna je po stavební stránce připravena k předání investorovi – obci Chotíkov. Průvodní 
doklady včetně pasportu tlakových nádob zatím nebyly zhotovitelem předloženy, dle 
informace od revizního technika by měly být doklady již kompletní. 

Ve spojovacím krčku chybí usazení protipožárních dveří, tyto jsou zatím ve výrobě, chybí 
protipožární ucpávky. Aktuálně zde probíhá položení dlažby. 

Na střeše nově vybudovaného objektu se dokončuje tepelná izolace střešního pláště, 
chybí finální vrstva (folie). 

Na střeše spojovacího krčku chybí přeložit střechu (uložena obráceně oproti PD). 

P. Vavřík se dotázal na situaci ohledně mostu na Bejkárnu. Předsedající sdělila, že se řeší 
osazení mostního provizoria na současný most, ten by měl být následně zdemolován. 
Mostní provizorium by mělo být poskytnuto ze strany ŘSD, přesný postup se nyní řeší na 
úrovni ÚZSVM, ŘSD, Mě Ú Nýřany a obce Chotíkov.   
 

* * * 
 

 
Předsedající ukončila zasedání Zastupitelstva ve 20.30 hod. 
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Přílohy zápisu: 
 
1. Prezenční listina 
2. Zveřejněná informace o konání zasedání Zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

 
 
 
 

 
 
 
Zápis byl vyhotoven dne 20. 2. 2019 
 
 
 
Zapisovatel   Jitka Řípová    - PODEPSÁNO        
 
 
Ověřovatelé   Milan Hamata  - PODEPSÁNO        
 

        
         Jitka Paterová   - PODEPSÁNO        
   

 
Starostka   Eva Hirschfeldová     - PODEPSÁNO        


